
 
 
 

KRAJEVNA SKUPNOST ČEMŠENIK 
Čemšenik 5, 1413   Čemšenik 

tel. 030 219 661 
e-mail: ks@cemsenik.si; www.cemsenik.si 

 
Številka: 31-09/2020 
Datum: 16. 09. 2020 

Z A P I S N I K 
 
 

7. redne seje članov Sveta KS Čemšenik, dne, 15. septembra 2020, ob 19.30 uri,  
 v poslovnih prostorih  Krajevne skupnosti Čemšenik, Čemšenik 5 

 
Prisotni: 
Ana REŽUN, Rado PIRNAT, Martin MATKO, Franci POLC, Tomaž TURNŠEK, Sonja 
STRNIŠNIK in Polona KOVAČ.    
 
V skladu z 21. členom Statuta Krajevne skupnosti Čemšenik je sejo pričela in vodila 
predsednica sveta KS Čemšenik Ana REŽUN. 
Po uvodnem pozdravu je predsednica predlagala naslednji  
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Sveta KS, z dne 16. 06. 2020 
2. Pregled aktivnosti januar - september 
3. Prioriteta in lastna udeležba krajanov pri sanaciji makadamskih cest 
4. Sanacija ograje Jesenovo-Žaga 
5. Sanacija ceste Brda 
6. Selitev družine iz šole v Zagorje 
7. Oporni zid nasproti GD 
8. Asfaltiranje ceste Rozman – Razbor II faza 
9. Sprememba OPPN – razgledni stolp na Čemšeniški planini 
10. Izdaja novičk 
11. Pobude in vprašanja 

 
 
K 1. točki – Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Sveta KS, z dne 16. 06. 2020 
 
Ana REŽUN je dala v razpravo zapisnik zadnje seje, ter pozvala člane Sveta KS, da podajo 
pripombe oz. strinjanje z vsebino. Na zapisnik ni bilo pripomb, zato so člani Sveta KS 
SOGLASNO sprejeli 
 
SKLEP št. 1-7/2020 
 
Zapisnik 6. redne seje Sveta KS Čemšenik z dne, 16. 06. 2020, se sprejme v predlagani 
obliki in vsebini. 
 
K 2. točki – Pregled aktivnosti januar - september 
 
Ana Režun; kot veste so skoraj vse aktivnosti zaradi korona virusa letos odpadle. Tudi mi 
imamo manj sestankov kot bi jih imeli. Že spomladi ni bilo čistilnih akcij, pa prireditve Večer na 
vasi. Turistično društvo konec aprila pripravi Čemažev dan, je prav tako odpadel. Odpadel je   
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tradicionalen pohod na prvo soboto v septembru, Pohod po poteh dr. Janeza Drnovška, sicer 
nekaj posameznih pohodnikov je šlo na pohod. Ostane še pohod z baklami, 26. decembra, 
bomo videli kako bo do takrat.           
Pridni krajani so v Jesenovem, Brezju, Dobrljevem, Čemšeniku in sp. Jesenovem prostovoljno 
uredili in prebarvali avtobusne postaje (material je prispevala KS, barva, čopiči… ). Obnovo 
čaka še avtobusna postaja v Ržišah.  
 
K 3. točki – Prioriteta in lastna udeležba krajanov pri sanaciji makadamskih cest 
 
Trenutno je velik pritisk s strani krajanov za gramoz. Res je bilo tekom leta nekaj močnejših 
nalivov vendar, smo lahko zelo hvaležni, da nismo doživeli hujšega. Ker je makadamskih cest 
po celi KS še ogromno, je potreba po gramozu velika. Brezplačnega gramoza kot je bil pred 
leti, NI VEČ. Postopno urejamo najbolj problematična mesta, prioriteto imajo ceste, kjer vozi 
kombi otroke v šolo. Vsak odsek pride na vrsto. Želimo si tudi pomoči krajanov, da s 
sodelovanjem (nekaj prispeva KS, nekaj krajani sami) urejamo odcepe ceste ter prosimo, vas 
krajane strpnosti, če vaš odcep še ni urejen. Morate pa razumeti, da urejanje individualnih 
dostopov do hiš, ni naša naloga.    
 
Člani sveta KS so po razpravi SOGLASNO sprejeli  
   
SKLEP št. 2-7/2020 
 
Racionalno bomo gramozirali in strojno utrjevali odcepe cest, kjer je to res nujno 
potrebno. K pomoči pri vzdrževanju vabimo tudi krajane, da s skupnimi močmi 
izboljšamo prevoznost cest.    
 
K 4. točki – Sanacija ograje  sp. Jesenovo - Žaga 
 
Ana Režun: svetnica Polona je že pred časom opozorila, da je lesena ograja na mostu v sp. 
Jesenovem potrebna obnove. Ograjo je potrebno zamenjati (ali leseno ali kovinsko) in to s 
takšno, da je iz avtomobila dober pregled na cesto. Že pridobljena ponudba za leseno ograjo, 
ni sprejemljiva (visoka cena). Situacijo smo predstavili še na Občini in jih seznanili, da je 
dotrajana tudi ograja na mostu v Tesnih, ob cesti Kotredež – Žaga. V nadaljevanju bodo obe 
ograji skupno reševali na Občini.    
 
Člani sveta KS so po razpravi SOGLASNO sprejeli  
 
SKLEP št. 3-7/2020 
 
Z Občino se moramo dokončno dogovoriti o sanaciji ograje na prvem mostu t. j. odcep 
proti Psarn, Klopčič… 
 
 
K 5. točki – Sanacija ceste Brda 
 
Ana Režun: s to cesto se že ukvarjamo odkar sem na KS. Ob cesti je velik plaz, ki se je sprožil 
ob pogostih in velikih nalivih že pred leti. Letos v mesecu  juniju, je bil odcep te  ceste temeljito 
urejen; posut z gramozom in nato utrjen s strojem. Tekom poletja pa se je ob robu tega plazu 
pojavila velika luknja, ki se od naliva do naliva vedno bolj širila. Občina je sanirala celoten 
dovoz ceste do družine Berdajs. 
 
K 6. točki – Selitev družine iz šole v Zagorje    

V šolsko stanovanje pri PŠ Čemšenik je bila konec leta 2019 vseljena šest članska družina. 
Z vselitvijo družine KS takrat ni bila nič seznanjena. Kmalu po novem letu so se po telefonu 



začeli oglašati krajani in nas opozarjali, da je družina v veliki meri moteča za okolico 
(glasnost), moteče obnašanje otrok ob pogrebih, uriniranje z balkona, odmetavanje 
cigaretnih ogorkov na dvorišče šole, so tudi lastniki večjega psa (iztrebki). Povsem 
neprilagojeno obnašanje družine, glede na to, da se v isti zgradbi nahajata šola in vrtec, v 
neposredni bližini sta mrliška vežica in pokopališče. Kljub opozorilom, družina svojih navad ni 
spremenila. Situacija se je samo stopnjevala, prejeli smo pismeno pritožbo okolice, da je 
nevzdržno. Podružnična šola Čemšenik je bila primorana zapreti šolska igrala. Po pogovorih 
s CSD je družina le privolila za preselitev iz Čemšenika. Sedaj je družina v postopku 
preselitve nazaj v dolino, Zagorje, kjer jim urejajo primerno stanovanje.      

K 7. točki – Oporni zid nasproti GD   

S strani predsednika gasilskega društva Čemšenik smo bili opozorjeni, da se škarpa ob 
glavni cesti nasproti gasilskega doma nevarno nagiba. Škarpa je bila narejena že pred leti, 
ko je potekala modernizacija glavne ceste. Škarpa nima pravih temeljev, nagib je verjetno 
zato posledica teže tovornjakov, ki vozijo po cesti mimo nje. Cesta bi morala imeti pravilni 
nagib, da bi voda odtekala v kanalizacijo in ne bi spodjedala zemljo. Škarpa stoji ob občinski 
cesti, zato smo naša opažanja z dopisom sporočili Občini in pristojnim službam. Škarpo si je 
komisija iz Občine že ogledala.    

K 8. točki – Asfaltiranje ceste Rozman – Razbor II faza 

Po obvestilu z Občine je asfaltiranje ceste Rozman - Razbor v fazi izbora najugodnejšega 
ponudnika. Zato upamo, da bo to v čim krajšem času. Dogovorjeno je, da nam nekaj dni pred 
asfaltiranjem sporočijo, da pripravimo še fino plast pod asfalt. 

K 9. točki – Sprememba OPPN – razgledni stolp na Čemšeniški planini   

Občina Zagorje ob Savi vabi k sodelovanju pri oblikovanju izhodišč za pripravo občinskega 
podrobnega prostorskega načrta (OPPN) za razgledni stolp na Čemšeniški planini. Občina je 
na pobudo Krajevne skupnosti Čemšenik, krajanov in različnih društev v občini pristopila k 
pripravi Občinskega podrobnega prostorskega načrta za umestitev razglednega stolpa na 
Čemšeniški planini. Predloge in pripombe je možno oddati do 25. septembra 2020. 

K 10. točki – Izdaja Novičk  

Izdali bomo prve letošnje Novičke 1/2020 z vsebino:  

- Gasilsko društvo Čemšenik bo naslednje leto obeležilo 90-letnico obstoja, 
nameravajo kupiti novo gasilsko vozilo Volkswagen Caravelle 6.1. . Pri nabavi bo 
pomagala Gasilska zveza Zagorje (plan nabave novih vozil), vendar bodo morali sami 
prispevati še 20.000 eur, zato bodo rabili pomoč krajanov. V mesecu oktobru bodo po 
hišah zbirali prostovoljne prispevke. Hvala vsem, ki boste pomagali!   

- Župnija Čemšenik ima novo spletno in FB stran 
- Makadamske ceste bomo urejali racionalno, tam kjer je res nujno, brezplačnega 

gramoza kot je bil pred leti ni več, lahko pa s sodelovanjem, nekaj krajevna skupnost, 
nekaj sami krajani, naredimo veliko 

- Bliža se 1. november, tudi letos boste lahko ob dnevu spomina na mrtve namesto 
nakupa sveč darovali v dobrodelne namene; ali za obnovo župnijske cerkve, v okviru 
projekta Manj svečk za manj grobov pa za Gradnjo prizidka VDC v Zagorju ob Savi 

- Podružnična šola Čemšenik, še naprej zbira star papir in odpadno jedilno olje 
- Veliko psov, veliko iztrebkov, Pobirajte iztrebke svojih psov! 
- Hvala prostovoljcem, ki ste že in kateri še boste prebarvali avtobusne postaje 



 

K 11. točki – Pobude in vprašanja 

Tajnica je na KS zaposlena za določen čas in sicer do 31. 10. 2020. Člani Sveta KS so 
mnenja, da je zaposlitev tajnice potrebna, zato na Občino pošljemo aneks k pogodbi o 
zaposlitvi s katerim se zaposlitev tajnici podaljša za dobo enega leta in sicer do 31. 10. 2021. 

- Dogovor s Komunalo Zagorje: sanirajo in asfaltirajo vse večje luknje na cestah po KS, 
še posebej v Dobrljevem in začetni del cestišča proti Ržišam. 

- Potrebno je popravilo količkov na ograji in ograje ob cesti kjer je montirana, sp. 
Jesenovo-center, na cesti Kotredež-Čemšenik, (drugje še pregled) 

- Sodelovanje s KS Izlake-ureditev mejnih cest (Brezje, sp. Zabreznik) 
- Potrebna ureditev brežine (posejati s travo) nad cesto Čemšenik–Razbor (Rozman F) 
- Tomaž T. bo urejal drenažo ob občinski cesti Zaloka – Znojile, ter nato odvodnjavanje 

po svoji zemlji, (Občino bomo prosili za potreben material, dela bo Tomaž opravil 
sam)   

SKLEP št. 4-7/2020 

Aneks k pogodbi o zaposlitvi: zaposlitev se tajnici na KS podaljša za dobo enega leta  
in sicer do 31. 10. 2021. 

 

 

 
Seja je bila zaključena ob 21.30 uri. 
        Predsednica Sveta KS Čemšenik 
 
                     Ana REŽUN 
Zapisnik pisala: Stanka Polc     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 
 


